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  PROTOKÓŁ Nr 2/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 sierpnia 2021 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, przy 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1005 

Posiedzeniu przewodniczył: radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący 

Komisji. Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

oraz zaproszeni: 

- Wójt Gminy - RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK  

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI  

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 3W/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 28 czerwca 2021 r. 

3. Zaopiniowanie materiałów na XXIX Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, zwołaną na 

dzień 31 sierpnia 2021 r. 

a) Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do 

budżetu gminy za 2020 rok i I półrocze 2021 roku. 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

c) Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Bielsk Podlaski na rok szkolny 2021/2022. 

d) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

e) Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących projektu Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2022-2025. 

f) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Dubiażyn/. 

g) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Haćki/. 

h) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski /Ploski/. 

i) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. 

j) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 

przedterminowych Sołtysa Sołectwa Hołody. 

k) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów 
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przedterminowych Sołtysa Sołectwa Treszczotki. 

l) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Bielsk 

Podlaski. 

4. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej za I półrocze 2021 roku. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

     

Do pkt 1)  
 Posiedzenie Komisji otworzył  – Przewodniczący Komisji - radny ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI. Przywitał wszystkich obecnych radnych, kierownictwo i 

pracowników Urzędu Gminy oraz mieszkańca Gminy Pana Jana Mordania. Następnie 

odczytał klauzulę dotyczącą rozporządzenia o ochronie danych osobowych w skrócie 

zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. 

Materiały będące przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie 

elektronicznej. 

 Do zaproponowanego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. Porządek 

posiedzenia członkowie Komisji zaakceptowali bez uwag. 

 

Do pkt 2)  
 Do protokołu Nr 3W/2021 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 28 czerwca 2021 r., którego treść została przekazana radnym w formie 

elektronicznej nie zgłoszono uwag.  

Protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym większością głosów (3 głosy „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”). 

 

Do pkt 3a)  
Informacja o spływie podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu 

gminy za 2020 rok i I półrocze 2021 roku – stanowi Załącznik Nr 3  do protokołu.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. Komisja zaakceptowała przedłożoną informację. 

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3b)  
Projekt  uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok – stanowi 

Załącznik Nr 4  do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Komisja zaakceptowała proponowane zmiany w budżecie. 

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3c)  
Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bielsk 

Podlaski na rok szkolny 2021/2022 – stanowi Załącznik Nr 5  do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3d)  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzenie ścieków – stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu.  

Przewodniczący komisji zapytał o wysokość dopłat dotychczas obowiązujących ? Do pytania 

odniosła się Pani Wójt RAISA RAJECKA, radnym przekazano również dodatkowe pisemne 

wyjaśnienie (Załącznik Nr 7  do protokołu)  dotyczące zasad ustalania cen za wodę i ścieki 

określonych w ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 
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ścieków. Omówiła powyższą informację zwracając uwagę na obecnie obowiązujące stawki za 

wodę oraz ceny za odprowadzone ścieki z uwzględnieniem dopłaty z budżetu gminy oraz 

stawki, jakie będą obowiązywały w okresie 1-12 miesięcy, 13-24 miesięcy i 25-36 miesięcy 

obowiązywania nowych taryf. Omawiając poszczególne tabele zwróciła uwagę na ceny brutto 

obowiązujące mieszkańców, opłatę abonamentową oraz wzrost opłaty. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

-  Zapytał o sposób wyliczenia opłaty za ścieki, których odprowadzenie teraz kosztuje 20,06 

zł za m3, natomiast z upływem czasu maleje, za 3 lata spadnie do wys.  do 14,37 zł/m3 . Z 

dopłat wynika, że to nie gmina dopłaca do ścieków, lecz głównie odbiorcy, natomiast gmina 

ponosi główne opłaty. Zwrócił uwagę, że jeśli gmina płaci 14 zł, a odbiorca 5 zł, to głównym 

płatnikiem jest gmina, a nie odbiorca, relacja powinna być odwrotna. W przypadku ceny za 

wodę zachowana jest prawidłowa relacja, natomiast jeśli chodzi o ścieki, gmina płaci 3 razy 

więcej od dostawcy ścieków. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że ceny wynikają z uchwały Rady Gminy, a to że jest taniej wynika z 

obliczanej co roku amortyzacji. Wyjaśniła mechanizm zmniejszania się dopłat z budżetu 

gminy w kolejnych latach w związku ze zmniejszaniem się kosztów amortyzacji. Wartość 

urządzeń do dostarczania wody i odprowadzania ścieków spada, czego skutkiem jest 

zmniejszenie dopłat. Dodała, że Wody Polskie nie zaakceptowały propozycji przedstawionej 

przez gminę, Rada Gminy jest kompetentna jedynie do ustalenia dopłaty, stąd wniosek o 

przyjęcie uchwały na podstawie decyzji Wód Polskich. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Jako posiadacz przydomowej oczyszczalni ścieków, powiedział, że co jakiś czas trzeba 

zrobić wywóz z tej oczyszczalni, a przedtem, zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

przeprowadzić badanie ścieków, co kosztuje kilkaset złotych. Ci, którzy mają podłączenie do 

kanalizacji sanitarnej,  z pewnością 600 zł w ciągu roku nie zapłacą. Dodał, że nie jest 

przeciwny projektowi uchwały, wyraził jedynie swoją opinię. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

OPINIA pozytywna – bez wniosków. 

 

Do pkt 3e) 
Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022-2025 – stanowi 

Załącznik Nr 8  do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3f)  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Dubiażyn/ – stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Projekt uchwały dotyczy działki Nr 260/1 o pow. 0,1285 ha, a wartość  działki wg operatu 

szacunkowego wynosi 23.000,- zł. Działka jest własnością gminy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3g)  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Haćki/ – stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Projekt uchwały dotyczy działki Nr 299 o pow. 0,08 ha, a wartość  działki wg operatu 

szacunkowego wynosi 10.600,- zł. Działka jest własnością gminy, stanowi mienie wiejskie, 

stąd mieszkańcy sołectwa Haćki podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
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nieruchomości. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3h)  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski /Ploski/ – stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu.  

Projekt uchwały dotyczy działki Nr 910 o pow. 0,93 ha, a wartość  działki wg operatu 

szacunkowego wynosi 58.610,- zł. Działka jest własnością gminy, stanowi mienie wiejskie, 

mieszkańcy sołectwa Ploski wyrazili zgodę na sprzedaż nieruchomości. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3i)  
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski – stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że chodzi o umieszczenie urządzeń elektroenergetycznych 

(przyłącza elektrycznego) na działce gminnej przez osoby prywatne. Zapytał, czy nie ma 

możliwości umieszczenia tych urządzeń w obrębie działki wnioskodawców. 

Temat wyjaśnił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK - poinformował, że nie ma takiej 

technicznej możliwości, początkowo wniosek był złożony na położenie linii pod ziemią, 

ostatecznie, z uwagi na warunki techniczne będzie przebiegała linia napowietrzna. 

Wnioskodawcy zgodzili się, że jest to lepsze rozwiązanie.  Działka jest położona na 

zagumieniu. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że we wsi, w której mieszka w podobnej sytuacji 

Zakład Energetyczny umieścił skrzynkę elektroenergetyczną na działce zagumiennej i tam 

jest odczytywany licznik. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Dodała, że wnioskodawcy chcą uregulować sprawy korzystania z energii elektrycznej, więc 

należy im w tym pomóc bez szkody dla działki gminnej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków.  

 

Do pkt 3j)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Hołody – stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

 

Do pkt 3k)  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych Sołtysa 

Sołectwa Treszczotki – stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 

   

Do pkt 3l)  
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Bielsk Podlaski – stanowi 

Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA pozytywna bez wniosków. 
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Do pkt 4)  
Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej za I półrocze 2021 roku - stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. Członkowie 

Komisji nie wnieśli żadnych poprawek i uzupełnień do przygotowanego dokumentu. 

 

Do pkt 5) 
W sprawach bieżących:  

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że Wójt 

Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o opinię w sprawie dofinansowania z budżetu gminy 

inwestycji powiatowych dot. dróg powiatowych przebiegających przez gminę (droga przy 

szkole w Łubinie Kościelnym, droga Bielsk Podlaski-Stołowacz, droga Podbiele – Dubiażyn i 

Bielsk Podlaski – Parcewo). Radny zwrócił się do członków komisji o wyrażenie pozytywnej 

opinii w tej sprawie, bo drogi są potrzebne. Dzięki dopłacie z budżetu gminy uda się ich 

więcej wyremontować. Przewodniczący Komisji pozytywnie ocenił dotychczasową praktykę 

stosowaną w tym zakresie. Wśród przewidzianych do remontu dróg jest droga Bielsk Podlaski 

- Stołowacz, która odgrywa dużą rolę dla mieszkańców wielu wsi z Gminy Bielsk Podlaski, 

m.in. Woronie, Orzechowicze, Bańki, Nałogi, Rajsk, Plutycze, Stołowacz, Husaki, Jacewicze 

oraz kilku wsi z Gminy Wyszki. Poprzednio budowa tej drogi została na komisji negatywnie 

zaopiniowana, jednak część radnych zmieniła zdanie w tej sprawie. Przewodniczący 

poinformował, że wspólnie z żoną (radna powiatu bielskiego) oraz przy pomocy sołtysów 

zabiegał o budowę tej drogi, za poparciem tej inwestycji udało się zebrać 400 podpisów 

mieszkańców. Teraz jest to najważniejsza w gminie droga powiatowa, najczęściej 

uczęszczana i stanowi alternatywne połączenie do Białegostoku. Jest wykorzystywana do 

objazdów w przypadku wystąpienia zdarzeń drogowych na drodze krajowej Nr 19. 

Przewodniczący dodał, że jest za dofinansowaniem również innych dróg.  Powiat złożył 

wniosek do „Nowego Ładu” w sprawie remontu dalszej części tej drogi wraz z odnogami, 

które też są w tragicznym stanie, szczególnie droga od Strabli w kierunku Chraboł. 

Radna ALINA KORSZAK 

- Zapytała, czy jest możliwość postawienia znaku drogowego w Haćkach, w związku z 

przejeżdżającymi tirami przez wieś do firmy w Orzechowiczach. W ciągu dnia jedzie tą drogą 

z dużą prędkością około 10 tirów. Radna zapytała, czy jest jakiś dopuszczalny tonaż 

pojazdów przejeżdżających przez wieś. Radna zwróciła uwagę na zagrożenie bezpieczeństwa 

dzieci, których w okresie wakacyjnym we wsi jest dużo. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Powiedział, że z podobnym problemem zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg i uzyskał informację, że ze względu na zły stan techniczny drogi nie można ograniczać 

tonażu. 

Wójt Gminy poinformowała, że do sesji udzieli odpowiedzi w tej sprawie.  

Radny JERZY PAC 

- Powiedział, że jeśli jest tam mostek, więc powinien w tym miejscu znajdować się znak z 

ograniczeniem tonażu. W tej sytuacji należy to sprawdzić i wówczas podjąć decyzję. 

Radny JERZY ONACIK  

- Powiedział, że lepszym rozwiązaniem jest postawienie znaku, policja będzie mogła karać 

mandatami za nieprzestrzeganie ograniczeń, natomiast położenie na drodze tzw. „leżącego 

policjanta” będzie utrudnieniem dla miejscowych rolników. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA uzasadniła swoją prośbę o wyrażenie opinii w sprawie 

dofinansowania inwestycji drogowych planowanych przez Powiat Bielski. Przedstawiła 

pismo (Załącznik Nr 17 do protokołu) Powiatowego Zarządu Dróg w Bielsku Podlaskim 

dotyczące zamierzeń w zakresie przebudowy i remontów dróg powiatowych na terenie 

administracyjnym Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022-2024. Poinformowała, że akceptując 

propozycję powiatu, należy z budżetu gminy przeznaczyć kwotę w wys. 2.150.000 zł. 
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Zdaniem Pani Wójt, gminy na to nie stać. Powiedziała o potrzebie dokończenia rozpoczętych 

inwestycji (Łubin Kościelny, Parcewo, Podbiele w 2023 r.). Każda droga jest ważna, ale 

wydatek na drogę w Stołowaczu w wysokości proponowanej przez Powiat oznacza, że nie 

będzie można zaplanować własnych gminnych inwestycji. Jest za dofinansowaniem tej drogi, 

ale  proponuje zmniejszyć dofinansowanie z 50% na 25%. Decyzja należy do radnych. 

Radny JERZY BAJENA 

- Zwrócił się z prośbą o uwzględnienie w prowizorium budżetowym na przyszły rok środków 

na remont drogi w Podbielu, na budowę której w budżecie gminy na bieżący rok zapisana jest 

kwota w wys. 470 tys. zł.. Chodzi o to, by nie stracić tej inwestycji z pola widzenia. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że nie ma sensu wpisywać do budżetu środków, które przez powiat nie zostaną 

wydane. Wykonawca na budowę drogi w Podbielu zostanie wyłoniony w 2022 roku, więc 

gmina nie ma odwrotu w kwestii dofinansowania tej inwestycji. 

Skarbnik NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

- Dodała, że jeśli wiadomo, że ta kwota w ciągu roku nie będzie wykorzystana, to lepiej ją 

przeznaczyć na inne zadanie. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Powiedział, że jeśli jest propozycja zmniejszenia dofinansowania, to jego zdaniem trzeba 

taką zasadę stosować do wszystkich dróg.  Stwierdził, że z drogi Bielsk Podlaski-Parcewo 

będą korzystać mieszkańcy tylko Parcewa, pozostałe miejscowości należą do Gminy Orla. 

Poza tym do tej drogi gmina już przyznawała dofinansowanie. Radny przypomniał, że Powiat 

wykonał odcinek drogi powiatowej Rajsk-Plutycze ze swoich środków, które gmina miała 

zwrócić w następnym roku. Realizując to uzgodnienie środki gminne zostały przeznaczone na 

odcinek drogi koło Stołowacza, więc pieniądze oddane na drogę Stołowacz w rzeczywistości 

dotyczyły drogi w kierunku Plutycz. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Zwróciła się z prośbą o podjęcie przez komisje decyzji w kwestii dofinansowania, aby móc 

przygotować odpowiedź dla Powiatu. Poinformowała o wyniku głosowania członków 

Komisji Rewizyjnej (opinia pozytywna z zastrzeżeniem, aby wystąpić do powiatu o 

zmniejszenie dofinansowania z budżetu gminy z 50% na 25%. 

ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że do pozostałych dróg również trzeba 

zmniejszyć dofinansowanie do 25%. Odnosząc się do tej sugestii RAISA RAJECKA 

powtórzyła o konieczności kontynuowania nie dokończonych inwestycji, w tym drogi do 

Parcewa. Zwróciła uwagę, że dofinansowanie do drogi Bielsk Podlaski-Stołowacz jest 

niewspółmiernie wysokie w stosunku do kwot dofinansowania proponowanych przez Powiat 

na pozostałe zadania. 

Radny JERZY BAJENA 

- Zaproponował iść tropem Pani Wójt, a czas pokaże, jak będzie ze środkami. Tym bardziej, 

ze jest to opinia, a nie dokument wiążący. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że byłaby nie porządku w stosunku do radnych gdyby sama podjęła decyzję w 

tej sprawie, dlatego też poprosiła powiat o przedstawienie propozycji na piśmie, aby ją 

przedstawić to radnym.  

Radna ALINA KORSZAK 

- Zapytała, jakich inwestycji gmina nie będzie realizowała, jeśli pieniądze na dofinansowanie 

zostaną wydane w wysokości, jakiej oczekuje powiat ?  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Poinformowała o planach na budowę drogi Rajsk-Plutycze, która jest niedokończona, 

Knorydy-Knorydy Gaj, oczyszczalni ścieków w Łubinie Kościelnym. Do „Nowego Ładu” są 

złożone wnioski, w planie są też drogi Kożyno-Hukowicze i Podbiele-Koszki. Zostanie 

podpisana umowa na kawałek drogi przy cerkwi w Ploskach, na którą gminie przyznano 
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dofinansowanie oraz na fotowoltaikę. Są propozycje remontu świetlic, ale najistotniejsza jest 

oczyszczalnia w Łubinie Kościelnym (5 mln zł). Są to zadania do sfinansowania z budżetu 

gminy ze wsparciem środków, o które ubiega się gmina składając wnioski. 

Radny JERZY BAJENA 

- Powiedział o gotowej dokumentacji na drogę powiatową Podbiele-Kozły. Mieszkańcy wsi 

Kozły otrzymali odszkodowania przyznane w związku z regulacją pasa drogowego, teraz 

pytają, kiedy będzie robiona, ale radny studzi ich entuzjazm, pomimo, że mieszkańcy są 

przekonani, że budowa ruszy lada miesiąc.  Pani Wójt przyznała, że drogi tej nie uda się 

zbudować tak szybko i na całej długości. 

 W dalszej części dyskusji o dofinansowaniu budowy dróg powiatowych 

Przewodniczący Komisji zaproponował zmniejszyć dopłatę do drogi Bielsk Podlaski-

Stołowacz do 50%, tj do kwoty 875 tys. zł. Powiedział, że w tej sytuacji dofinansowanie do 

tej drogi o długości 10 km będzie prawie takie jak dofinansowanie kawałka drogi do Parcewa. 

Dodał, że droga do Parcewa zawsze otrzymywała pełne dofinansowanie. Podkreślił, że trzeba 

korzystać z dofinansowania rządowego funduszu dróg. Powiedział również, że do Nowego 

Ładu każdy samorząd mógł złożyć 3 wnioski, z ogólnej puli pieniędzy na ten cel, na każdy 

samorząd przypada 2 mln zł, a niektóre samorządy złożyły wnioski na 50 mln. Nie każdy 

więc dostanie tyle pieniędzy co chce, bo jest ich za mało. 

Radny JERZY ONACIK 

- Powiedział, że nic się nie wspomina o dwóch wsiach: Augustowie i Widowie. W 

Augustowie robi się kawałek drogi wojewódzkiej. Radny zasugerował, aby Pani Wójt 

wystąpiła z inicjatywą wykonania kawałka chodnika za pieniądze z budżetu gminy, 

niekoniecznie czekać na województwo.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Powiedziała, że nie można robić remontu na czyimś podwórku, np. zarządcą drogi Nr 66 jest 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad.. Wbrew temu, co mówi radny, nie było 

pisma, w którym zarządca mówił o możliwości wybudowania przez gminę ich drogi. Być 

może było pismo o możliwości współfinansowania zadania. Może coś będzie robione na 

kolonii Augustowo przy okazji przebudowy drogi krajowej Nr 19. 

Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 
- Odnosząc się do wypowiedzi radnego, powiedział, ze w Widowie wykonano kilka 

inwestycji: asfalt, chodnik, świetlicę, przepompownię, natomiast w Augustowie jest robiona 

droga. OSP Augustowo otrzymało nowy samochód strażacki, a gmina dopłaca 15 zł do 

kanalizacji, podczas gdy mieszkańcy tylko 5 zł. Mówiąc o tym powiedział,  że w jego 

miejscowości nic nie było robione, mieszkańcy oczekują na remont świetlicy.  Podkreślił, że 

zawsze był za współfinansowaniem inwestycji powiatowych, więc zwraca się z prośbą o 

zaakceptowanie propozycji dofinansowania 50% kwoty proponowanej przez powiat. 

Radny JERZY BAJENA 

- Przychylił się do zdania Przewodniczącego Komisji, powiedział też, że na posiedzeniu 

komisji powinien być zarządca dróg. Prowizorium budżetowe przygotowuje się do 15 

listopada, a budżet uchwala się w grudniu, do tego czasu może coś się jeszcze zmieni. Do celu 

można dochodzić etapami. 

Wobec braku innych głosów  w dyskusji, zarządzono głosowanie. W głosowaniu jawnym 

Komisja jednogłośnie zaakceptowała wniosek Przewodniczącego o dofinansowaniu 

budowy drogi Bielsk Podlaski-Stołowacz w wys. 50% propozycji powiatu. 

Radny JERZY ONACIK 

- Poinformował, że otrzymał pismo Wójta Gminy w sprawie wniosku, jaki radny zgłosił na 

poprzedniej komisji. Pani Wójt prosi o sprecyzowanie, za jaki okres należy podać wpływy do 

budżetu gminy z tytułu opłat wnoszonych przez wieś Augustowo. Radny powiedział, że 

oczekuje informacji za 2020 rok. 
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Przewodniczący Komisji ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał treść e-maila 

obecnego na posiedzeniu Komisji Pana Jana, w którym pisze, że przesyłane przez Niego e-

maile nie docierają do radnych. Autor e-maila prosi o poruszenie tej kwestii na posiedzeniu 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Przewodniczący Komisji poinformował, że po 

konsultacji z prawnikiem ustalił procedurę wysyłania e-maili, mianowicie można je wysyłać 

bezpośrednio do radnych na przekazane przez radnych adresy e-mailowe, jeśli nie przekażą, 

wówczas e-maile należy kierować drogą służbową na adres Urzędu Gminy. 

 

Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Do pkt 6) 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Anatol Grzegorz 

Tymiński  o godz. 1005  zamknął posiedzenie. 
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